
 
 
 
ACTA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE VILA DE VACARISSES 
 
DATA: dilluns, 18 de novembre de 2019 
HORA: 19:00h 
LLOC: Sala Neus Català, el Castell 
 
 
ASSISTENTS:  
 
Jesus Arasanz (PSC) 
Raul Avilés (UIPV) 
Raquel Domínguez (ERC) 
Maria Pané (a proposta de l’Alcalde) 
Joan Carles Cirera (a proposta de l’Alcalde) 
Imma Lozano (Veïna a títol individual)  
Gabi Rodríguez (Veí a títol individual) 
Jaume Matas (Entitats culturals) 
J Miguel Rosales (Entitats medi ambient i protecció animal) 
Sofia Vito (representant del CEM) 
 
 
Regidor Participació Ciutadana: Albert Salamé 
Àrea Participació: Oriol Aunós 
 
S’excusen: 
Sílvia Merino (Movem Vacarisses) 
Sílvia Mascarell (Veïna a títol individual) 
 
 
 
Tal i com es va parlar a la darrera sessió plenària acordem trobar-nos presencialment 
després d’un any de la constitució del Consell per tal de valorar diferents punts i 
acordar l’ordre del dia de la propera sessió plenària que tindrà lloc el 16 de desembre. 
 
Abans d’iniciar la reunió es comenten alguns aspectes de la plataforma Decidim amb la 
qual s’ha vehiculat el darrer procés participatiu de pressupostos. S’indica que hi ha 
hagut algunes dificultats per poder fer el registrar i que l’eina és poc intuïtiva. 
S’argumenta que per això s’han habilitat punts de votació presencials i que durant tot 
el mes en que ha estat obert el període de votacions s’ha habilitat una urna a la 
recepció de l’Ajuntament. A part, s’explica que és un recurs que proveeix la Diputació 
de Barcelona a cost zero, que és una eina que es va millorant dia a dia i que ofereix 
moltes possibilitats. Es comenta que el fet que només hi hagi hagut punts presencials 
de votació al nucli ha dificultat la participació. Es valora que l’edició anterior es va anar 
a diferents urbanitzacions i la participació en aquests punts va ser mínima. 
 



Quan passen 10 minuts de l’hora prevista, iniciem la reunió. 
 
A proposta de la secretaria tècnica s’estableixen diferents temes a tractar durant la 
reunió d’avui. Aquests són: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de l’anterior reunió de la Comissió Permanent. 
S’aprova l’acta per unanimitat sense cap al·legació. 
 

2. Consell de Vila i comunicació: material explicatiu per repartir a la ciutadania i 
comunicació on-line. 
Com ja s’havia parlat es creu necessari editar materials en diferents formats i 
reforçar l’acció comunicativa per tal d’explicar a tothom què és el Consell de 
Vila, quins objectius es planteja i quines funcions té assignades. Es mostra la 
proposta de díptic amb el qual s’està treballant i s’hi fan diferents observacions 
tant pel que fa al disseny com pel que fa als continguts. Es pren nota de les 
propostes de millora com ara que la informació ha de ser breu i molt clara i 
presentar-se de manera atractiva. A més es proposa afegir al document un 
apartat de FAQS o preguntes freqüents per donar resposta als diferents dubtes 
que pugui tenir la ciutadania. Es tindran en compte totes les aportacions 
rebudes, es modificarà part dels continguts i es traslladaran les diferents 
observacions a la dissenyadora del document per tal que ens faci arribar una 
altra proposta. S’adopta el compromís que, una vegada ens facin arribar la nova 
proposta s’enviarà per correu electrònic per tal que els diferents membres de la 
Comissió Permanent hi diguin la seva. 
 
S’explica també que s’està treballant amb un vídeo de no més de 20 segons de 
durada per tal que circuli per les xarxes. Es mostra algun vídeo d’algun altre 
consell com a exemple. Tan aviat com es rebi una proposta de l’empresa a qui 
s’ha fet l’encàrrec la farem arribar a la Comissió Permanent per estudiar-la. 
 
A part d’aquests dos documents es parlar de crear un canal de Telegram del 
Consell de Vila aprofitant l’experiència del canal que l’Ajuntament ja té en 
aquesta mateixa xarxa. Es parla de convidar al nou canal del Consell de Vila a 
tots els membres que ja hi ha al Canal de l’Ajuntament. 
 

3. Confecció del calendari de sessions per l’any 2020. 
Es proposen les següents dates: 

 
 
COMISSIÓ PERMANENT SESSIÓ PLENÀRIA 

24/02/2020  -  17/02/2020 16/03/2020 

18/05/2020 08/06/2020 

07/09/2020 28/09/2020 

23/11/2020 14/12/2020 

 



 
De moment es determinen aquests dies que si cal canviar per qualsevol motiu 
s’acordarà entre els membres de la Comissió Permanent. 
 
NOTA: Posteriorment a la reunió i una vegada fixant les dates al calendari, a 
petició d’alguns membres de la Comissió Permanent es planteja canviar el dia 
24 de febrer pel 17 ja que el 24 és dia de lliure disposició dels centres educatius 
del municipi. S’informa a tothom per correu electrònic sense que ningú digui el 
contrari. 
 
Es comenta de fer les reunions de la Comissió Permanent de manera presencial 
i no on-line com fins ara o, si més no, fer-ne dues de presencial i dues on-line o 
bé determinar-ho depenent dels temes que tractem. 
 

4. Elaboració de l’ordre del dia de la sessió plenària del 16 de desembre de 2019. 
Després de tot allò que s’ha anat parlant i s’ha anat recollint durant la 
celebració de les diferents sessions plenàries s’acorda tractar els següents 
temes a la propera sessió plenària: 
 
 
SESSIÓ PLENÀRIA 16.12.2019 
HORA: 19:00h 
LLOC: Sala Cups 
 
A. Seguretat / Robatoris 

Efectius policials disponibles, càmeres, denúncies que hi ha hagut, etc... 
Possibilitat de fer venir algun agent o entès en la matèria. 
 

B. Transport Públic. Quina és la situació actual, quina és l’oferta que s’està 
donant des de l’Ajuntament i quines alternatives es podrien oferir (carrils 
bici, camins a l’escola, camins entre urbanitzacions....) 

 
C. Plaga de puces a Font de l’Orpina. Què ha passat? Que s’ha fet? Quines 

mesures es poden prendre? 
 

D. Precs i preguntes 
 
 

Es proposa, també, parlar dels gats malalts que hi ha pel carrer però es 
comenta de fer una instància per parlar-ne amb l’àrea tècnica com a pas previ. 
Com que es considera que els temes que tractarem poden interessar a més del 
que som habituals i, tenint en compte que reforçarem la difusió de la  
convocatòria demanarem l’espai de la Sala dels Cups.  

 
 

5. Precs i preguntes 



Com que durant tota la sessió s’han anat recollint els diferents comentaris i 
consideracions arribats a aquest punt  com que no hi ha cap prec ni pregunta es 
dona per acabada la sessió. 

 
 
Quan falten cinc minuts per les nou del vespre es dona per acabada la reunió de la 
Comissió permanent del Consell de Vila. 


